
01 02Kara Contracting Est. Company Profile Kara Contracting Est. Company Profile

Kara Contracting Est.
Kingdom of Saudi Arabia
P.O. Box 988, Riyadh 11921.

Tel: 011 724-21202
Fax: 00966117242120
karafoundation125@hotmail.com

Islamkaraest@gmail.com
azeemuddin4u@gmail.com

COMPANY
PROFILE

مؤسسة كارا للمقاولات.
المملكة العربية السعودية

ص.ب 988 الرياض 11921.

هاتف: 011724-21202
الفاكس: 00966117242120

بروفــــــــــــــايل
الشــــــــــــــــركة



01 02Kara Contracting Est. Company ProfileKara Contracting Est. Company Profile

Chairman’s Speech

Kara Contracting Est. wants to maintain its status as the leading Electro-
Mechanical and Drilling & Blasting Company in the Kingdom of Saudi 
Arabia. It is essential that we consistently meet or exceed our customer’s 
requirements for quality,  performance, timelines, and cost of the products/
services we provide.

KARA policies reflect the requirements of ISO 9001:2008, Quality 
Management System. Implementation of these policies ensures that we 
consistently meet the quality and performance requirements of customers 
in a timely and cost-effective manner.

I personally affirm my commitment to enhancing the KARA Quality 
Management System through the implementation of ISO 9001:2008. I fully 
support the provisions of the Quality Management System and solicit the 
active role of all KARA employees in its implementation throughout the 
Company.

Ayed Zaid Al Makati 
Chairman
Kara Contracting Est.

كلمة رئيس مجلس الإدارة

مؤسسة كارا للمقاولات. ترغب في الحفاظ على مكانتها كشركة رائدة 
في مجال الأعمال الكهروميكانيكية والحفر والتفجير في المملكة العربية 
السعودية. يجب أن نلبي أو نتجاوز باستمرار متطلبات عملائنا من حيث 

الجودة والأداء والجداول الزمنية وتكلفة المنتجات / الخدمات التي نقدمها.

تعكس سياسات كارا متطلبات ISO 9001: 2008 ، نظام إدارة الجودة. يضمن 
تنفيذ هذه السياسات أننا نلبي باستمرار متطلبات الجودة والأداء للعملاء 

في الوقت المناسب وبطريقة فعالة من حيث التكلفة.

 ISO 9001: في كارا، نؤكد التزامنا بتعزيز نظام إدارة الجودة من خلال تطبيق
2008. ونؤيد تمامًا أحكام نظام إدارة الجودة ونطلب الدور النشط لجميع 

موظفي كارا في أدائها في جميع أنحاء الشركة.

عايد زيد المقاطي
رئيس مجلس الإدارة

مؤسسة كارا للمقاولات.
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ABOUT KARA نبذة عن كارا
Kara Contracting Est. is a 100% Saudi company established in 2008 and registered to carry out 
electro-mechanical and Drilling & Blasting works and related activities in the construction of 
buildings, industrial plants, district cooling plants, infrastructure, and other related facilities in 
the Kingdom of Saudi Arabia with its head office registered in Afif, KARA has branch/site offices 
throughout the Kingdom with the center for operations in Riyadh.

KARA, with its steady development and growth from its inception till today considered one of the most 
promising electro-mechanical and Drilling & Blasting works contractors in the country. Being awarded 
many prestigious contracts in the past, KARA successfully completed projects all over the Kingdom in 
a very wide span of its field.

KARA has professional expertise in all industrial, architectural, infrastructures, and energy-related 
electro-mechanical and Drilling & Blasting work disciplines in the field of construction. All the 
projects undertaken by KARA are executed on a “task force” basis with its high quality and expert 
management and a workforce dedicated to their work.

Through its rich resources coupled with its financial strength, effective operational system, extensive 
experience in the field of construction and engineering as well as high-quality technical and 
managerial staff, KARA recognizes any challenge posed by new projects regardless of the size or the 
complexity of the project with its commitment to competitive prices and compliance with all quality 
standards.

To update and improve its office facilities, operation/execution systems, and equipment, information 
technology system, and management control system is another commitment of KARA to maximize the 
efficiency for successful and satisfactory completion of projects to both schedule and budget.

مؤسسة كارا للمقاولات. هي شركة سعودية ٪100 تأسست عام 2008 ومسجلة للقيام بأعمال الكهروميكانيكية وأعمال الحفر 
والتفجير والأنشطة ذات الصلة في تشييد المباني والمنشآت الصناعية ومحطات تبريد المناطق والبنية التحتية والمرافق الأخرى 
ذات الصلة في المملكة العربية السعودية مع مكتبها الرئيسي المسجل في عفيف ، تمتلك كارا مكاتب فرعية ومواقع في جميع 

أنحاء المملكة مع مركز للعمليات في الرياض.

تعتبر كارا ، بتطورها ونموها المطرد منذ إنشائها حتى يومنا هذا ، واحدة من أكثر مقاولي الأعمال الكهروميكانيكية وأعمال الحفر 
والتفجير الواعدة في البلاد. بعد حصولها على العديد من العقود المرموقة في الماضي ، أنجزت كارا بنجاح مشاريع في جميع أنحاء 

المملكة في نطاق واسع جدًا من مجالها.

تتمتع كارا بخبرة مهنية في جميع التخصصات الصناعية والمعمارية والبنية التحتية والطاقة المتعلقة بالكهرباء والميكانيك والحفر 
والتفجير في مجال البناء. يتم تنفيذ جميع المشاريع التي تقوم بها كارا على أساس “فريق عمل” بجودة عالية وإدارة خبيرة وقوى 

عاملة مخصصة لعملهم.

من خلال مواردها الغنية إلى جانب قوتها المالية ونظامها التشغيلي الفعال وخبرتها الواسعة في مجال البناء والهندسة بالإضافة 
إلى الموظفين الفنيين والإداريين ذوي الجودة العالية ، تدرك كارا أي تحد تطرحه المشاريع الجديدة بغض النظر عن حجم أو تعقيد 

المشروع مع التزامه باسعار منافسة والامتثال لجميع معايير الجودة.

يعد تحديث وتحسين مرافق المكاتب وأنظمة التشغيل / التنفيذ والمعدات ونظام تكنولوجيا المعلومات ونظام التحكم الإداري التزامًا 
آخر من كارا لزيادة الكفاءة إلى أقصى حد لإنجاز المشاريع بنجاح ومرضٍ لكل من الجدول الزمني والميزانية.
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ORGANIZATION 
CHART الهيكل التنظيمي
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MANPOWER &
EQUIPMENT

القوى العاملة 
والمعدات
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MEP PROTECTS مشاريع الهندسة الكهربائية 
والميكانيكية
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DRILLING & BLASTING 
PROJECTS مشاريع الحفر والتفجير
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OUR POTENTIAL إمكاناتنا
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MECHANICAL ELECTRICAL &
INSTRUMENTATION

PIPING

QUALITY POLICYDRILLING & BLASTING SAFETY POLICY

Kara Contracting Est. has the capability to provide a wide range of construction services to both the 
commercial and industrial fields of public and private sectors. We undertake projects that involve electro-
mechanical and instrumentation works and other related construction activities for buildings, industrial  
plants, infrastructure, district cooling plants and energy related construction.

Our capabilities include construction management, design, supply and construction / installation,  start-up  
&  commissioning and maintenance & operation services. We undertake contracts on a lump sum, unit rate 
or cost plus basis.

We have the capability to carry out works in the following fields of construction:

ميكانيكي الأنابيبالمعدات الكهربائية

الحفر والتفجيرمعايير الجودة معايير السلامة

مؤسسة كارا للمقاولات. لديها القدرة على تقديم مجموعة واسعة من خدمات البناء لكل من المجالات التجارية والصناعية للقطاعين العام 
والخاص. نتعهد بالمشاريع التي تشمل الأعمال الكهروميكانيكية وأجهزة القياس وأنشطة البناء الأخرى ذات الصلة للمباني والمنشآت 

الصناعية والبنية التحتية ومحطات تبريد المناطق والبناء المتعلق بالطاقة.

تشمل قدراتنا إدارة الإنشاءات والتصميم والتوريد والبناء / التركيب وبدء التشغيل والتشغيل وخدمات الصيانة والتشغيل. نتعهد بالعقود 
على أساس مبلغ مقطوع أو سعر الوحدة أو التكلفة زائد.

لدينا القدرة على تنفيذ الأعمال في مجالات البناء التالية:
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Mechanical

1. Mechanical works for building construction such as HVAC, plumbing, fire fighting, sewage system, etc.

2. Equipment erection and machinery installation,  start-up & commissioning of industrial plants

3. Steel fabrication such as supports, platforms, tanks, etc.

4. Cladding and roofing works

ميكانيكي

1. الأعمال الميكانيكية لتشييد المباني مثل التدفئة والتهوية وتكييف الهواء ، والسباكة ، ومكافحة الحرائق ، ونظام الصرف الصحي ، إلخ.
2. تركيب المعدات وتركيب الآلات وبدء تشغيل وتشغيل المنشآت الصناعية

3. تصنيع الصلب مثل الدعامات ، المنصات ، الخزانات ، إلخ.
4. أعمال الكسوة والسقوف
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Piping

All kinds of piping (steel, concrete, fiberglass, PVC etc.) works for:

1. Water distribution and waste water disposal

2. Process piping fabrication and installation

الأنابيب

جميع أنواع أعمال المواسير )الصلب ، الخرسانة ، الألياف الزجاجية ، PVC إلخ(:
1. توزيع المياه والتخلص من مياه الصرف الصحي.

2. تصنيع وتركيب الأنابيب العملية
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Electrical & Instrumentation

1. Installation of electrical equipment such as switchgear, panel boards, transformers, etc.

2. Medium and high voltage cabling (aboveground and underground)

3. Instrumentation and control systems

4. Building and industrial plant lighting

5. Security Systems

المعدات الكهربائية

1. تركيب المعدات الكهربائية مثل المفاتيح الكهربائية ولوحات اللوحات والمحولات وما إلى ذلك.
2. الكابلات ذات الجهد المتوسط والعالي )فوق الأرض وتحت الأرض(

3. أجهزة القياس وأنظمة التحكم
4. إضاءة المباني والمنشآت الصناعية

5. أنظمة الأمن
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الحفر والتفجير

كارا هي شركة رائدة في مجال تقشر الصخور وتعمل بطريقة احترافية للغاية. تعمل كارا في تقشر الصخور وتفجيرها وقطع الصخور منذ 
عام 2008 برقم ترخيص 118001818 من وزارة التجارة والصناعة. كارا لديها أيضًا ترخيص من وزارة الداخلية للانفجار وتقشر الصخور وفي 

نفس الوقت لديها أيضًا ترخيص لاستيراد المواد الكيميائية المستخدمة في هذا النوع من العمل.

كارا لديها فريق إداري كبير مع خبراء انفجار فعالين وذوي خبرة للقيام بالدرجة الأولى أو الثانية أو الثالثة من الانفجارات. تخصص كارا 
في تفجير الصخور النارية بأنواعها بكفاءة. “الصخور النارية السطحية ، تحت الصخور النارية السطحية وتحت الصخور النارية.” كما لدينا 

مهندسين وخبراء وفنيين ومشرفين وعمال مدربين تدريباً جيداً وذوي خبرة في هذا المجال قادرين على القيام بجميع أنواع تقشر الصخور 
والقطع والانفجار.

يمكننا القيام بكل هذه الأنواع من التفجيرات:
1. التفجيرات العادية المستخدمة في الصخور النارية السطحية في مناطق غير مأهولة ولا توجد ممتلكات عامة.

2. الحذر تحت الانفجارات تحت الصخور النارية السطحية ، حيث تتم أعمال الحماية مثل تغطية الركام لتوجيه ضغط الانفجارات تحتها حتى لا 
تتسبب في أي ضرر للممتلكات العامة أو المناطق المأهولة بالقرب من الانفجار.

3. انفجارات كيميائية آمنة: عن طريق إحداث ثقوب في الصخور بجانب بعضها البعض مع تدريبات خاصة حسب صلابة الصخر ثم إدخال 
مواد كيميائية لتكوين شقوق في الصخر بعد ذلك يتم إزالتها.

Drilling & Blasting

KARA is a leading company in rock flakiness and works in a very professional manner. KARA has been 

working in rock flakiness, exploding, and cutting rocks since 2008 with license no. 118001818 from the 

ministry of commerce and industry. KARA also has a license from the Ministry of Interior for exploding and 

rock flakiness and simultaneously also has a license to import chemicals used in this kind of work.

KARA has a big management staff with efficient and experienced Explosion experts to do the first, 

second, or third degree of explosions. KARA specialized in exploding all kinds of igneous rocks efficiently. 

“Superficial  igneous  rocks,  Under  surface  igneous  rocks and Underneath  igneous  rock.” As we have 

qualified and experienced engineers,  experts, technicians, supervisors, and well-trained workers in that 

field who are capable of doing all kinds of rock flakiness, cutting, and exploding.

We can make all these types of explosions:

1. Ordinary explosions used in superficial igneous rocks in uninhabited areas and no public properties.

2. Cautious underneath explosions under superficial igneous rocks,  where protective works are done

     such as covering rubble in order to direct the pressure of explosions underneath in order not to cause 

     any damage to public properties or the inhabited areas near the explosion.

3. Safe chemical explosions: By making holes in the rocks next to each other with special drills according

     to the solidity of the rock and then inserting chemicals to create cracks in the rock and after that 

     removing them.
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Quality Policy

KARA’s Quality Policy is:
KARA will provide quality services which include, General, contracting in Buildings, Fabrication and 
site installation of Pipelines, and Steel structures. District Cooling Plants, supply and installation of  
Mechanical and  Electrical  Equipment / Machinery,  HVAC system, Fire Alarm, and Fire Extinguishing 
system, Electrical & Instrumentation items, maintenance, calibration of Electrical and Instrumentation 
equipment / Items that will meet or exceed our customer’s present and future requirements.

We promise to meet all statutory Safety and Environmental regulations to ensure the safety of our 
employees and discharge our responsibility to society. We want to be “Better than the Past, Better than 
our Competitors, Better than the expectations of our Customers”

معايير الجودة

ستقدم كارا خدمات عالية الجودة تشمل ، عامة ، التعاقد في المباني ، تصنيع وتركيب الموقع لخطوط الأنابيب ، والهياكل الفولاذية. 
محطات تبريد المناطق ، توريد وتركيب المعدات / الآلات الميكانيكية والكهربائية ، ونظام التدفئة والتهوية وتكييف الهواء ، وإنذار الحريق 
، ونظام إطفاء الحرائق ، والبنود الكهربائية والأجهزة ، والصيانة ، ومعايرة المعدات / المعدات الكهربائية والأجهزة التي ستلبي أو تتجاوز 

حاضر عملائنا الحالي و المتطلبات المستقبلية.

نعد بتلبية جميع اللوائح القانونية للسلامة والبيئة لضمان سلامة موظفينا والوفاء بمسؤوليتنا تجاه المجتمع. نريد أن نكون “أفضل من 
الماضي ، أفضل من منافسينا ، أفضل من توقعات عملائنا”
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Safety Policy

A well-documented “Construction Safety and Loss Prevention Plan” is prepared by KARA which is 

implemented at all project sites with management’s commitment to maintaining a high standard of 

protection for all company employees and our sub contractors and clients.

KARA will continually strive to enhance these Plans/Standards in all phases of construction from initial 

planning through overall construction, including final commissioning and startup operations. KARA  

employees are responsible for providing and maintaining the highest degree of  “Safety & Health” 

performances and protecting the environment and safety of others affected by our work.

معايير السلامة

تم إعداد “خطة سلامة البناء ومنع الخسائر” الموثقة جيدًا والتي يتم تنفيذها في جميع مواقع المشروع مع التزام الإدارة بالحفاظ على 
مستوى عالٍ من الحماية لجميع موظفي الشركة والمقاولين الفرعيين والعملاء.

ستسعى كارا باستمرار لتعزيز هذه الخطط / المعايير في جميع مراحل البناء بدءًا من التخطيط الأولي مرورًا بالبناء الشامل ، بما في ذلك 
عمليات التشغيل النهائية وبدء التشغيل. موظفو كارا مسؤولون عن توفير والحفاظ على أعلى درجات أداء “السلامة والصحة” وحماية 

البيئة وسلامة الآخرين المتأثرين بعملنا.
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OUR PROJECTS

Jizan Port Sailo 1

مشاريعنا

ميناء جيزان 1
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King Salman Int’l 
Convention Center, 

MedinaJizan Port Sailo 2

ميناء جيزان 2 مركز الملك سلمان 
الدولي للمؤتمرات ، 

المدينة المنورة
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SIMA Cladding 
Work, Business 
Gate, Riyadh

Al Muwadda Hotel, 
Madina 

أعمال كلادنج سيما ، 
بوابة الأعمال ، الرياض

فندق المودة ، المدينة 
المنورة
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مشروع جامعة الملك 
سعود - الرياض

Yuksel- Metro 
Riyadh Project

KSU Project -
Riyadh

Yuksel- مشروع مترو 
الرياض
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Electrical works for 
Al Safwa Tower

Dr. Sulaiman Habib 
Medical City - 

Riyadh

مدينة الدكتور سليمان 
حبيب الطبية - الرياض

اعمال كهرباء برج
الصفوة
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Operation, maintenance and repair 
of elevators for the Education 
Administration building, Afif

(boys - girls)

Maintenance and repair of educational 
buildings in the Department of Afif 

Education
(boys - girls)

صيانة وإصلاح المباني التعليمية بإدارة عفيف 
التعليمية

)بنين - بنات(
تشغيل وصيانة واصلاح مصاعد لمبنى ادارة التعليم عفيف

)بنين - بنات(



51 52Kara Contracting Est. Company ProfileKara Contracting Est. Company Profile

Comprehensive maintenance of 
smart meters in Riyadh

Riyadh Airport, 
Terminal 5 

مطار الرياض ،
المبنى 5

صيانة شاملة للعدادات 
الذكية بالرياض
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Drilling & Blasting 
(Various Projects)

حفر وتفجير
)مشاريع مختلفة(
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Blasting works for the project to complete the sewage 
networks in the city of Hail, the second phase, contracted by 

Abdullah Nasser Al-Mousa Foundation

Blasting works in the Qary Al Shamil Water Lines Project 4 C 
in the Hail region in the following locations (Afi’iah – Badaa’ 

Al-Sawaed – Umm Al-Ram) contracted by the Green Pipes 
Company for Trading and Contracting

أعمال التفجير في مشروع خطوط مياه قاري الشامل 4 ج بمنطقة حائل 
بالمواقع التالية )العافية - بدع السواعد - أم الرام( المتعاقد عليها مع شركة 

الأنابيب الخضراء للتجارة والمقاولات

اعمال تفجير لمشروع استكمال شبكات الصرف الصحي بمدينة حائل المرحلة 
الثانية بالتعاقد مع مؤسسة عبدالله ناصر الموسى
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Blasting works in the project of establishing sewage 
networks in Al-Asyah Governorate, contracted by Al-

Sikhan Company

Blasting works in the project 
of the remaining works of 

feeding line projects No. (1) in 
Qassim region

أعمال التفجير في مشروع باقي 
أعمال مشاريع خط التغذية رقم )1( 

بمنطقة القصيم

اعمال التفجير بمشروع انشاء شبكات الصرف الصحي 
بمحافظة الاسياح بالتعاقد مع شركة الصيخان
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Blasting works in the Crown Prince Project (9D), 
contracted by Al-Jaber Company

Blasting works in the project of establishing sewage 
networks in the provinces of Qassim, contracted by 

Essam Qabbani Company

أعمال تفجير في مشروع إنشاء شبكات الصرف الصحي 
بمحافظات القصيم بالتعاقد مع شركة عصام قباني

أعمال التفجير في مشروع ولي العهد 
)9 د( المتعاقد عليها مع شركة الجابر
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Blasting works in the comprehensive village water 
project in the Hail region, contracted by Dhaif Allah 

Al-Otaibi Contracting Company

Blasting works for the project (infrastructure 
works for Wadi Al-Sail project - Al-Taif) contracted 

by Al-Jaber Contracting Company

اعمال التفجير لمشروع )اعمال البنية التحتية لمشروع وادي 
السيل - الطائف( المتعاقد عليها من قبل شركة الجابر 

للمقاولات
اعمال تفجير مشروع مياه القرية الشامل بمنطقة حائل 

بالتعاقد مع شركة ضيف الله العتيبي للمقاولات.
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Blasting works in the project (completion of some roads 
for Al-Baha area, group 12) contracted by Al-Faqqas 

Contracting Company Ltd.

Blasting works for the project (Implementation of 
sewage networks for separate areas in Al-Rass 

Governorate) contracted by Abdulaziz Al-Kanaan 
Contracting Establishment

اعمال تفجير لمشروع )تنفيذ شبكات صرف صحي مناطق 
منفصلة بمحافظة الرس( متعاقد عليها مع مؤسسة عبدالعزيز 

الكنعان للمقاولات.

اعمال التفجير في المشروع )انجاز بعض الطرق 
لمنطقة الباحة مجموعة 12( المتعاقد عليها مع شركة 

الفقاس للمقاولات المحدودة.
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Blasting works in the project (construction of the 
conveying line for purified water southwest of Qassim) 

contracted by Aziz Contracting Company

Blasting works in the project (Implementation of 
sewage networks in Afif city) contracted by Al-

Jazea Contracting Company

أعمال التفجير في مشروع )تنفيذ شبكات الصرف الصحي 
بمدينة عفيف( المتعاقد عليها مع شركة الجازع للمقاولات

أعمال التفجير في مشروع )إنشاء خط ناقل للمياه النقية جنوب 
غرب القصيم( المتعاقد عليها مع شركة عزيز للمقاولات
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Blasting works in the project (Construction 
of Dhahrat Al-Alia Road in Al-Hariq City) 

contracted by Al-Fahd Contracting Company

Blasting works in the project (rock cutting works in Al 
Shafa) contracted by Moon Contracting Company

أعمال التفجير في مشروع )أعمال قطع الصخور في الشفا( 
المتعاقد عليها مع شركة مون للمقاولات

اعمال التفجير في مشروع )انشاء طريق ظهرة العليا بمدينة 
الحارق( المتعاقد عليها مع شركة الفهد للمقاولات



69 70Kara Contracting Est. Company ProfileKara Contracting Est. Company Profile

Blasting works in the project (support buildings 
in Qassim, Nabhani city) contracted by Annab 

Group for Contracting
Blasting works in the project (Completion of 

some roads in Hail, Group Fifth), contracted by 
Al-Ijtiaz Contracting Company

اعمال التفجير في مشروع )استكمال بعض الطرق بحائل 
المجموعة الخامسة( بالتعاقد مع شركة الاجتياز للمقاولات

أعمال التفجير في مشروع )المباني المساندة بمنطقة 
القصيم بمدينة النبهاني( المتعاقد عليها مع مجموعة 

عناب للمقاولات
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Blasting works in the project (Al-Qassim-Makkah 
Direct Road, the part located in Al-Qassim region) 

contracted by Al-Ijtiaz Contracting Company

Blasting works for the project (completion of the 
stages of the comprehensive village water project 
in Hail, Phase 3-H) contracted by Saad Al Shumaisi 

Contracting Company

أعمال التفجير للمشروع )انجاز مراحل مشروع مياه القرية 
الشامل بحائل المرحلة -3ح( متعاقد عليها مع شركة سعد 

الشميسي للمقاولات.

أعمال التفجير في مشروع )القصيم - طريق مكة المباشر الجزء 
الواقع بمنطقة القصيم( المتعاقد عليها مع شركة الاجتياز 

للمقاولات.
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Blasting works for the project (completion of the 
comprehensive water project for the villages of Hail, 

Phase 2- I & Phase A/F) contracted by Bin Samar 
Contracting Company

Vendor ID: 10063026

أعمال التفجير الخاصة بالمشروع )استكمال مشروع 
المياه الشامل لقرى حائل المرحلة -2 1 والمرحلة أ / و( 

المتعاقد عليها مع شركة بن سمر للمقاولات



75 76Kara Contracting Est. Company ProfileKara Contracting Est. Company Profile

Cleanliness 
projects in Afif and 

Al-Quway’iyah

مشاريع النظافة في 
عفيف والقويعية
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The cleanliness of 
administrative buildings 

in the Department of 
Education, Afif

Cleanliness of boys 
and girls schools, 

first group

نظافة مدارس البنين 
والبنات المجموعة 

الاولى
نظافة المباني الإدارية بإدارة 

التربية والتعليم عفيف
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Cleanliness of boys and 
girls schools, second group

The cleanliness of the 
administrative buildings 

in the Department of 
Education, Al-Quway’iyah

نظافة المباني الإدارية 
في مديرية التربية والتعليم 

بالقويعية

نظافة مدارس البنين والبنات 
المجموعة الثانية
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The cleanliness of girls’ 
schools in the Department 

of Education, Al-Quway’iyah

نظافة مدارس البنات في 
مديرية تعليم القويعية
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OUR CERTIFICATES

شهادة الجودة  شهادة الجودة 

شهاداتنا
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شهادة سعودة السجل التجارى للمقاولاتشهادة اشتراك الغرفة  شهادة الزكاة والدخل
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شهادة تسجيل فى ضريبة القيمة المضافة شهادة عضوية مقاول


